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5393 say!ll Belediye Yasasının 20.mıdde§i tlyırlnc!ı KAslM 2022 olağan Meclis
Toplaüıtls! 02.11.2022 tarihinde tek oturum hali de toplanmlştlr. 02.11.2022 tarihli
Meclis Toplantlstnda Gülhınım KARcl BARiKAN. l|üseyin DALAKLI ha.icinde Tüm
Belediye Meclis Üyelerinin hazır bulundükları göriilnıüştür,

2022 ta{sl]\r AYl oLAĞAN MECLisi l.BiRLEŞİ]vI

BiRoL ARSLAN: Değerli meçli§ uyeleri. bizleri Kepez Belediyesi sosyal medya

hesaplarımızdan ve televizyonlarl başında canlı yayında izleyen kıymetli hemşirelerirn.

değerli burokratlarımtz ve basüntmızın güzide temsilçileri sizleri saygıyla sevgiyle selamlıyor.
2022 yılt Kasün Ayı Belediyemiz olağan Meclis toplantlmlzı önÇelikle bir gündemimize

geçmeden önce geçen ayın kısa bir değerlendirmesini yaparak başlamak istiyorum. Ekim
aylnln en önemli olayı cumhuriyet Bayramımızdı, cumhuriyetimizin Kuruluşunun 99 Ytlını
kültür ve sanat etkinliklefi ile Kepez'e yakışır bir şekilde coşkuyla kutladık. Cumhuriyet
Bayramı çoşkumuz 28 Ekim Cuma akşamı Turhan Mildon Kültür ve Sanat Merkezi'mizde
"cumhuriyete Ses Verenler" konseriyle başladı. Trakya Üniversitesi Balkan Senfoni

Orkestrası'nın muhteşem konseri hemşerimiz Müzikolog Ersin ANTEP'in şefliğinde
mükemmel geçti. 29 Ekim cuma.tesi günü sabahl Kepez Atatürk büstüne çelenk sunum

töreni ve Cumhuriyet Bandomuzun gosterisi sonrastnda Ressam Hasan ÇAĞLAYAN'|n
"Ataturk ve Kuvayi Milliye" Cumhu.iyet Sergisi açılışı. gün içinde ise 29 Ekim Parkımızın
yenilenmiş halini ziyaret ettik Ha]kımız ile sohbet elıik Akşam ise Halk Kafemizin yanında
Kepez Kent Konseyimiz iIe onaklaşa hazırladığıınız ve aylarca hemşerilerimizin bu

çalışmalar sonucunda ortaya çıkan "29 Ekim Moıifli Harmanda]t" ile ayrıca denizimizde
ıeknelerin harmandalt gösterisi ile halkımızdan buyuk bir beğeni aldık. Ardından çok büyük
bir kalabalık eşliğinde Fener Alayımızl çoşkuyla hep biıIikte kol kola yürek yüreğe doyaslya
yaşadık. yaşattlk Daha nice bayramlarl birlikte kutlamak dileğiy!e. Değerli meçlis üyeleıi
ayrıca Ekim aylnda şunu da ilave olarak be]irtmek isterim özelikle kamuolunu bilgilendirme
adına Biliyorsunuz Cumhuriyet Mahallemizdeki yol ve alt yapı çalışmalarımız devam ediyoı,
onlarla da iIgili bilgi velmem gerekirse öncelikle biliyorsunuz sanayi caddesinden
başIamıştık Sanayi caddesinde alt yapı çalışmaları tamamlandı. Uzunca bir süre yolun

oturması için çünkü orda bir kazı çalışması yaptık, Yolun oturma§ı için uzun süre oraya
malzeme dokumu ve her gun sabah ve akşam ekiplerimiz orayı yolu sulayafak yolun

olurmastnı sagladllar enık M6a başı itibariyle Pazartesi günü itibariyle a§faltlama

çalışmalarına başlıyoruz ğumuzdeki hafia inşallah aslhlt çalüşmamüz bitecek Akabindey 1
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parke ekiplerimizde mezarltk Ve çevresindeki §okaklarda çallşmalarını yürutüyor. lnşallah

orda da bir hızlanma ile birlikte çalışmalarımlzı başarüyla sürdüreceğiz, En önemlisi kötü

yollafdan Cumhuriyet Mahallesindeki hemşerilerimizi kurta ıken ayrıca da tabiki çok uzun

yıIlar öncesinde yapülmış olan içme suyu abone bağlantllarlnı değiştiriyoruz ve slk sık orda

biliyorsunuz patlamalar oluyordu, Su bu devirde bu dönemde çok kıymetli bir enerji ve o

kaçağı da büyük bir başarıyla yürütüyoruz çahşmala.ı. Çünkü o giıilen cadde de sokak da §u

kesilmesini minimum seviye de tutuyoruz, O hemşeriierimizi yani uzun süre evleıinde susuz

bırakmadan bu çalışmalan da ekiplerimiz başarıyla yürutüyorlar İnşllah kısa süreçte bu

çalışmalanmlzl tamamladığımızda, üç mahallemiz var, Geldiğimizde Hamidiye mahallemizin

alt yapl ve yol çalışmalaıını tamamlamıştık. Şimdi ise bu ytl cumhuriyet Mahallemizi, yani

ilk kuruluş mahallemizi. en eski yollara sahip olan mahallemizi, yollarünı ve içme suyu abone

bağlanıılarını. yağmur §uyu giderlerini. ihtiyaç olan diğer alt yapı çalışmalarını tamamlıyoruz

Tabi bu çalışmaları bilmenizi isterim ki uzun bir sure once Fen lşlerl Mudürlüğümüzden

resmi yazı ile UEDAŞ'a, Telekom'a. doğalgaza bildirdik. Herkes o bolgedeki alt yapı

çalışmalarında aynı anda bizle birlikte götürüyor Yani bundan sonra yollar yapüldıktan sonra

da o bolgeler de bir çalışma uzun bir süre olmayacak. Eğer böyle ilave bir çalışma isterlerse

de o kurumlara yazülarla da resmi olarak bir yıl Once bildirdik bu çahşmayı, ayrtca altı ay önce

tekrar bildirdik ve çalışmalara başlarken yine bildirdik yani üç kere resmi yazıyla bildirdik,

Bundan sonraki önümüzdeki süreçte eğer böyle biİ talep gelirse yani kolayllkla onlara kazı

izni vermeyeceğimizi bu yazılarda belinmiştik, Bu bilgileri de hem değerli meclis üyelerime

hem de ayrıca da kamuoy.ımuza paylaşmak istedim. Evet bugün meclisimizde iki meclis

üyesi a.kadaşımtz mazeret bildirefek aramızda değiller, Sayın Hüseyin DALAKLI, Sayın

Gülhanım KARCI BARIKAN Ben mazeretlerinin kabulünü oylannıza sunuyorum Kabul

edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim, Değerli meclis uyesi arkadaşlarım

2022 yılı Ekim Ayü olağan Meclis Toplantısı ıutanakları e-posta yolu ile hesaplarınıza

gonderildi Tutanaklarda maddi veva başka bir haıa ı,,ar nır' Eğer yoksa luıanakları okundu

olarak kabul edelim mi? Evet Akp grubu kabul edeliıı lyi Parti grubu. Chp grubu kabul

edelim. O halde oylartnıza sunuyorum, Tutanakların kabulünu oylarınıza sunuyorum. Kabul

edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir Teşekkür ederim. Gündemimize geçiyoruz

Gündemimizi okumak üzere sözu katip üyemiz Sayın Burçin SoYSAL buyrun lütfen.

Burçin soYsAL: Gündem;

l- 2023 yılı GeIir-Gider bı,ıtçesi.

2- 2023 yılı Gelir Tarifesi,

3- 2022 Mali yılı Ek Bütçe hususunun görüşülmesi,

4- Belediyemiz Meclisinin. 03 l0 2022 ıarıh ve 2022lll2 karan ile Çalışma Yonetmeliği

inceleme Komisyonuna sevk edilen insaır Kaynakları ve Eğiıim Müdüriüğü Go.ev. Yetki ve

Çalı§ma Yönetmeliği'nde değişiklik yapılmasının hususunun görüşültne§i.

5- Belediyemiz Meclisinin, 0j l02022 ıarih ve 2022lll3 sayılı kararı ile Çalışma
Ydnetmeliği Inçeleme Komisyonuna sevk edilen Kepez BeIediyesi Kreş ve Gündüz

Bakımevlert Yonetmeliği'nde deEişiklik yapılması hususunun gdruşülmesi.
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6- Belediyemiz Meclisinin, 2022 1,ılı Aralık ayında yapacağl toplantı ıarihinin ve yerinin

belirlenmesin hususunun göruşülmesi,

7- Kapanış Arz ederim

BİRoL ARSLAN| Teşekkür ediyorum, Sayın SoYSAL Evet gündemimize geçiyoruz.

Gündem biı 202] YIll celir-cider Butçesi

özcÜn xoyuxcu: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Değerli meclis üyeleri şöyle başladık. Tabi kurumşallık anlay!şlmlz

gereği ben Haziran ayında Mali Hizmetler Müdürümüzle gö.üştük. Hizmçder Müdürümüz

tüm birimlere 2O2J yıll yatlrlm ve planlamalarını ilgili bir çal!şma istedi Müdürlerimiz tüm

birim müdürlerimiz 202] yıhyla ilgili hem yatlnm hem taslak bütçesi ile ilgili çalıştılar ve bir

ıoplantl yapttk. Haziran aytydı Belediye Başkan Yardımcımlz ve bizim Mehmet bey vardı.

Belediye meclis üyemiz. Grup Başkanımız 2O2] ytlında neler yapabileceğimizle ilgili ne

yatırımlar yapabileceğimizle ilgili bir hazırlık yaptık ve o hazırlık müdürler bürokratlar

larat'lndan daha da geliştirilerek. Ağustos aylnın son Encümen toplantıstnl getirildi Ağustos

ayında Encümen üyelerimizle birlikıe ben iki Encümen üyemiz ayrıca büfokratlaründa olduğu

toptantıda değerlendirilip. şimdi Kasım meclisinde getirildi, Ve bizde bunu Plan v9 Bütçe

Komisyonuna göndereceğiz yasa gereği. 5393 sayılı Belediye Kanununun 62. Maddesi gereği

202] Yllı celir-Gider Bütçesini Plan Bütçesine havale etmemiz gerekiyor Burada Özgur

Bey'e sorunuz yada bana bir sorunuz var mt? Yoksa oylamaya geçelim. O halde oylamaya

geçiyoruz. Gündemimizin l. Madde§i 2023 Yılı Gelir-Gider Bütçesini Plan Bütçe

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyoıum Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir,

Teşekkür ede.im, cündemimizin 2, Maddesi2023 Yılı Gelir Tarifesi,

özGüR KoYUNcU: Bilgi verdi

BiRoL ARSLAN: Yine arkadaşlar 5393 Sayılı Belediye Kanununun l8/f maddesi gereği

bunu Gelir Taril'esi'ni gOruşnıek uzere Plan Butçe Komisyona göndermemiz gerekiyor

Buradaki arkadaşların yapacağt çalışmalardan sonra 2. oturumda bunları hem gündemin l

Maddesi Gelir-Gider Bütçesi'ni hem de Gelir Tarifesi'ni yapacağımız. alacağımız tarihıeki 2

oturumda belirteyeceğiz, Bi. sorun Var ml? o halde oylamaya geçiyoruz, Gündemimizin 2.

Maddesi 2023 Yılı Gelir Tarifesi'ni Plan ve Bütçe Komisyonuna sevkini oylarınıza

sunuyorum. Kabul edenler? oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkiir ediyorum, Gündem üç

2022 Mali Yılı Ek Bütçe hususunun görüşülmesi,

özGüR KoYUNCU: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Buyrun lütfen.

özcÜn xoyuxcu: Bilgi verdi

BİROL ARSLAN: Sorusu olaı var mı arkadaşlar? Şinıdi biliyorsunuz geçen ay yapmüş

oldıığumuz Buıçe'de ]022 yılı Bütçemiz ll0 milyon TL olarak bağlamıştık Ama bu yıl ki

gelirlerimiz ] lO milyon TL'yi aştığl için o yüzden ilave bütçe yapmamız gerekiyor Yasa

gereği aılıırmamız gerekiyor burçemizi. l l0 milyon TL.'den l35 milyon TL.'ye bunu da yine

aynt şekilde Plan Butçe Kgııflsyonunun onaylaması geıekiyor Soıusu olan var mı? Oylamayay 3
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geçiyorum Gundemimizin j. Maddesi 2022 Mali Yılı Ek Bütçe hususunun goruşülmesini

Plan Butçe Komisyonuna sevkini oylarınıza sunuyorum Kabul edenler? oy birliği ile kabul

edilmişıir Teşekkür ederim Gündemimizin 4 Maddesi Belediyemiz Meclisinin. 0],l0 2022

ı^f|hli 2022lll2 sayülü karar! ile Çalışma Yonetmeliği lnceleme Komisyonuna sevk edilen

Insan Kaynaklarl ve Eğitim Müdürlüğü Gorev. Yetki ve Çallşma Yönetmeliği'nde değişiklik
yap!lmasınün hususunun görüşülmesi. Arkadaşlar mikrofon verelim. Şöyle söyleyeyim

Çalışma Yönetmeliği Komisyonu'na sevk etmiştik, Şimdi Komisyon Başkanımız bu konuda

Komisyon Raporu'nu okuyor

MEHMET YAMAN: Türkiye Cumhuriyeti Kepez Belediye Başkanlüğı ÇaIışma Yönetmeliği
inceleme Komisyonu Raporu, Konu Kepez Belediyesi insan Keynaklafı ve Eğitim Müdürlüğu

Görev. Yetki ve Çallşma Yönetmeliği. Kepez Belediye Meclisi'nin, 03.10.2022 taıihli ve

2o22ll 12 sayfi karan ile Çalüşma Yönelmeliği inceleme Komisyonu'na havale edilen, Kepez

Belediyesi lnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü Görev, Yetki ve Çalışma Yönetmeliği'nin
komisyonunca incelenmesi tamamlandığından. konunun Belediye Meclisi'nde goruşulerek

karara bağlanması amacıyla sevkine oy birliği ile karar verilmiştir Belediye Meçlisine arz
olunur 06 t0 2022 Arz ederim

BtRoL ARsLAN: Teşekkır ederim. Sorunuz var nrı arkadaşlar' Çalüşma Yönetmeliğini ne

sevk etmiştik Komisyondan oy birliği ile geldi. O halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin
4, Maddesi komisyondan geldiği şekIiyle kabultınıi oylarınıza sunuyonım, Kabul edenler? oy
birliği ile kabul edilmiştir, Teşekkır edefim. Gündemimizin 5, Maddesi Belediyemiz
Meclisinin. 03,lo.2o22 taih ye 2o22ll13 sayılı kararı ile Çalışma Yönetmeliği inceleme

Komisyonu'na sevk edilen Kepez Belediyesi Kreş ve Gündüz BakImevleri Yönetmeliği'nde
değişiklik yapılmasl hususunun gönişülmesi, Buyrun lütfen Yine bunu da çal!şma Çalışma
Yönetmel iğine gönde.miştik.

MEHMET YAMAN: Türkiye Cumhuriyeti Kepez Belediye Başkanlığı. Çalışma
Yönetmeliği lnceleme Komisyon Raporu Konu, Kepez Belediyesi KreŞ ve Gündüz

Bakımevleri Yonetmeliği Kepez Belediye Meçlisi'nin. 03-102022 tarih ve 2022llI3 sayılı
kararı ile Çalışma Yoneımeliği Inceleme Komisvonu'na havale edilen. Kepez Belediyesi Kreş
te Gunduz Bakımevleri Y6neümeliği'nin komis_vonca incelenmesi tamamlandığından.

konunuı Belediye Meclisi'ne göruşülerek. karara bağlanması amaclyla sevkine oy birliği ile
karar verilmişıir Belediye Meclisine arz olunur 06 |02022 AJzedetin

BiRoL ARSLAN: Teşekkür ederim Evet komisyondan oy birliği ile geldi Görüş beyan

etmek isteyen arkadaşım var ml? o halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin 5, Maddesi

maddesi komisyondan geldiği şekIiyle kabulünü oylartnıza sunuyorum. Kabul edenIer? Oy
birIiği ile kabul edilmiştir, Teşekktir ederim Gündemimizin 6. Maddesi Belediyemiz
Meclisinin, 2022 Yllı Aralık ayında yapacağı toplantınln tarih ve yerinin belirlenmesi
hususunun gönişülmesi

MEHMET BoYRACl: BiLGi VFRDi

BiRoL ARsLANl Şimdi ikinci oturumumuz Var

MEHMET BOYRACI: BlLGl \ERDIr/
/

BiRoL ARSLANı Peki sizin onodnİz vaı mı
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MEHMf,T BOYRACIı BlLGl VERDİ

BiRoL ARSLANI l Aralık Perşembe ama arkadaşlar vaı mı? l Aralık Perşembe uygun mu?

Peki l Aralık Perşembe saat aynt saat 14 ve burası önce bunu oylayalım. Evet arkadaşlar

2022 Arallk aylnın yapacağımlz toplantı l Afallk Perşembe saat:l4 00'de yine Turhan Mildon
tesislerinde kabulünü oylarınlza sunuyorum. Kabul edenler? oy birliği ile kabul edilmiŞtir.

Şimdi bütçe meclisinin 2, Oturumun ıarihinin be|irlenmesi

MEEl}tf,T BoYRAc|: BiLGİ \,ERDl

BiRoL ARSLAN: 2. Birleşiminin evet

MfHM ET BOYRAClı BlLGl VERDi

BiRoL ARSLAN; 2l Kastm Pazane§i arkadaşlar herkes uygun mu? Peki zaten 20 günü

aşamad!ğl için çok da fazla şeyimiz yok Evet 2l Kasım Pazartesi saat yine 14 bur da 2

Birleşimin oylamaslna geçiyorum 2l Kaslm Pazanesi saat:1400 Turhan Mildon Tesisleri

kabul edenler1 oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum Değerli meclis üyeleri kısa

bir meclisimiz oldu Gündemleri biraz komisyonlara havale eıtik. 2l Kasım Pazane§i günu 2.

oturumda görüşmek üze.e herkese sağlık ve huzur diliyorum 02.1\.2022
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